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Pan
Marcin Strzelec
Radny 
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie rozwiązania problemu wyjazdu            

z ul. Ptolemeusza w ul. Ks. Jolanty w związku z trwającą przebudową drogi 

wojewódzkiej nr 450 wyjaśniam, że od czasu rozpoczęcia robót zarówno 

mieszkańcy, jak i Rada Osiedla Piwonice zgłaszali do Prezydenta Miasta Kalisza 

oraz Zarządu Dróg Miejskich w Kaliszu różne propozycje zmian w organizacji ruchu, 

mające usprawnić obsługę komunikacyjną osiedla Piwonice. Każde 

z proponowanych rozwiązań zostało wnikliwie przeanalizowane przez Zespół 

ds. organizacji ruchu z osobistym zaangażowaniem Krzysztofa Gałki, dyrektora 

Zarządu Dróg Miejskich. 

W ocenie Zespołu ds. organizacji ruchu, dotychczas proponowane 

rozwiązania spotęgowałyby utrudnienia w ruchu drogowym. Mogłyby skutkować 

zatrzymywaniem się pojazdów na przejeździe kolejowym w ul. Ks. Jolanty, co jest 

realnym zagrożeniem dla bezpieczeństwa w ruchu drogowym i kolejowym.

Propozycję Pana Radnego skierowałem do analizy przez Zespół 

ds. organizacji ruchu. Po zajęciu stanowiska przez Zespół, udzielona zostanie Panu 

Radnemu stosowna odpowiedź.

  Łączę wyrazy szacunku

                                                                                  Prezydent Miasta Kalisza
  /…/

Krystian Kinastowski 




